
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 15. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 210
I de ændringer af reglerne vedrørende randzoner, som regeringen lægger op
til, er det da regeringens hensigt, at offentligheden også skal have adgang til
at færdes i de randzoner, som måtte ligge indenfor bygrænserne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørn Dohrmann (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorn.Dohrmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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